
Jo vaig estudiar a l’institut Julio Antonio 

 

NOM I COGNOMS: Jordi Borràs Ollé 

 

CURSOS EN QUÈ VAS ESTUDIAR A  L’INSTITUT JULIO ANTONIO:1975-1980 

 

QUINS ESTUDIS VAS CURSAR-HI?:B.U.P, i COU 

 

DE QUINS PROFESSORS-RES GUARDES ESPECIAL RECORD? PER QUÈ 

Antoni Piqué, un bon amic 

Don Anselmo, pràctic 

Manolo Quintana, les meves primeres nocions de política 

 

 

QUIN RECORD GUARDES DE LA TEVA ESTADA AL CENTRE, 

Les amistats, i algun bon amic/a 

 

 

POTS EXPLICAR ALGUNA ANÈCDOTA O FET SIGNIFICATIU QUE ES VA 

DONAR DURANT LA TEVA ESTADA AL CENTRE? 

L’inicií  de la Democràcia 

Les meves primeres manifestacions 

 

DE QUÈ ET VA SERVIR ESTUDIAR A L’INSTITUT JULIO ANTONIO? 



Per continuar estudiant, i complementar la meva carrera profesional. 

 

A QUÈ ET DEDIQUES A L’ACTUALITAT? Actualment soc el Gerent del 

Consell Comarcal de la Ribera d’Ebre. 

 

 

Ens podies afegir una fotografia de la teva època d’estudiant i una altra 

actual?  


